

İLAVE ASGARİ GEÇİM İNDİRİMİ UYGULAMASI 2021 YILI

Dönem/Ay	Brüt	İşçi Sigorta	İşçi İşsizlik	Gelir Vergisi Tutarı	Damga Vergisi Tutarı	Kümülatif Vergi Matrahı	Net Tutar	Asgari Geçim İndirimi	Agi Dahil Net Tutar	İlave AGİ Tutarı	İlave AGİ Tutarı Dahil Net
Ocak/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺3.040,88	₺2.557,59	₺268,31	₺2.825,90	₺0,00	₺2.825,90
Şubat/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺6.081,76	₺2.557,59	₺268,31	₺2.825,90	₺0,00	₺2.825,90
Mart/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,14	₺27,15	₺9.122,64	₺2.557,59	₺268,31	₺2.825,90	₺0,00	₺2.825,90
Nisan/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺12.163,52	₺2.557,59	₺268,31	₺2.825,90	₺0,00	₺2.825,90
Mayıs/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺15.204,40	₺2.557,59	₺268,31	₺2.825,90	₺0,00	₺2.825,90
Haziran/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺18.245,28	₺2.557,59	₺268,31	₺2.825,90	₺0,00	₺2.825,90
Temmuz/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺21.286,16	₺2.557,59	₺268,31	₺2.825,90	₺0,00	₺2.825,90
Ağustos/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺24.327,04	₺2.541,23	₺284,67	₺2.809,54	₺16,36	₺2.825,90
Eylül/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺27.367,92	₺2.405,55	₺420,35	₺2.673,86	₺152,04	₺2.825,90
Ekim/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,12	₺27,15	₺30.408,80	₺2.405,54	₺420,36	₺2.673,85	₺152,05	₺2.825,90
Kasım/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺33.449,68	₺2.405,55	₺420,35	₺2.673,86	₺152,04	₺2.825,90
Aralık/2021	₺3.577,50	₺500,85	₺35,78	₺456,13	₺27,15	₺36.490,56	₺2.405,55	₺420,35	₺2.673,86	₺152,04	₺2.825,90



***Not: Hesaplamadaki asgari geçim indirimi tutarı, bekar ya da evli olup çocuğu olmayan ve eşi çalışan işçi dikkate alınarak yapılmıştır.**